
 

 

 
 
 

 

Skolebestyrelsesmøde Rækker Mølle Skolen 
Onsdag d. 7. juni 2023, kl. 17.00 – 18.00, herefter sommerafslutning med mad og hygge! 
Mødeleder: Lone 
Referent: Charlotte 
 
Deltagere: Lone Holmgaard, Dorete Mostrup, Nina Hansen,  Carsten Dahl, Trine Vils, Charlotte Andersen,  Henrik Olesen, Harly 
Haugaard 
Afbud: Simon Villumsen, Amelia Radzewicz 
 
 

Punkt Resume Referat Beslutning 
1. Trivselsråd •  Trivselsrådet deltog ikke til mødet.  

2. Meddelelser: 
- Formand 
- Personale 
- Skoleleder 
- SFO 
- Andre 

 
F: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
F: Lone orienterede om møde i 
Folkeskolernes Samråd. 
Det var et godt møde, hvor Christian 
Andersen bl.a. talte om RKSKs vision – 
Frihed, fællesskab og bæredygtighed, 
herunder 5 underpunkter (inddragelse af 
børn, unge og forældre, læring og dannelse, 
fællesskab og trivsel, overgang og helhed og 
bæredygtighed) 
Han talte også om, hvordan vi kan gå nye 
veje med fokus på glæde ved 
skolen/uddannelse på baggrund af 
udfordringer med mistrivsel og skoleværing 
hos overbygningselever. 
Der er nedsat en arbejdsgruppe.  

 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
P: 
 
 
 
S: Skoleudviklingssamtale 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Der blev til mødet også stillet spørgsmål (af 
næstformand ved Skolen i Skjern) til 
sammenhængen af fald i børnetallet, samt 
fald i antallet af ansatte og samtidig en 
stigning i antallet af ansatte i ledelses-
stillinger.  
 
På mødes redegjorde Flemming Nielsen 
også for tildelingsmodellen (klasse- eller 
elevtildeling) 
 
Under evt. spurgte Lone ind til den nye 
tildeling af distriktsmidler. 
Der blev besluttet, at alle formænd for 
skolebestyrelserne skal skrive, hvilken 
betydning denne nye 
udviklingsprojektbeskrivelse har. 
 
 
P: Tirsdag d. 13. juni tager hele skolen på 
udflugt til Bork Vikingehavn. 
 
 
S: HH orienterede om 
Skoleudviklingssamtalen, hvor Flemming 
Nielsen deltog. Mødet handler primært om 
at kigge på/drøfte data vedr. Rækker Mølle 
skolen. 
 
HH orienterede om svar sendt til Ruben og 
Anette vedr. minikonfirmand-
undervisningen. Svaret blev pænt modtaget 
og minikonfirmandundervisningen vil i det 
nye skoleår ligge uden for skoletiden. 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SFO: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
A: 

 
HH orienterede om ansættelse af Søren 
Vestergaard Larsen. 
 
HH orienterede kort om den Nationale 
Trivselsundersøgelse. Rækker Mølle skolen 
ligger flot i undersøgelsen, og er den skole i 
kommunen med 4 bedste resultat af 
trivselsundersøgelsen. 
 
HH orienterede om besked fra Tryllestaven. 
Den kommende tømning af papcontaineren, 
er den sidste tømning, da det koster 
Tryllestaven penge. Papircontaineren bliver 
stående. (Den fjernes til jul, hvis den også 
giver underskud). 
Tryllestaven vil give et mindre tilskud til 
reklameskiltene ved vejen. 
 
SFO: Smuthullet har holdt 
cirkusforestilling. Det var en rigtig god dag 
med besøg af mange forældre, søskende og 
bedsteforældre. 
 
Smuthullet har haft besøg af Mejserne, som 
en del af det gode overgangsarbejde. 
 
Smuthullet tager snart afsked med 19 
3.klasses elever. Traditionen tro holdes der 
afslutningsfest i Smuthullet en eftermiddag 
inden sommerferien. 
 
A:  
 



 

 

3. Siden sidst • Kommentarer i forhold til skolens 
dagligdag af generel karakter 

Der var ros til Smuthullet for 
Cirkusforestillingen. Det var en god dag. 
 
4.kl har holdt klassearrangement i 
Forsøgshaven i Tarm. Det var et rigtig godt 
sted at være. 

 
 

 

4. Fordeling af klasser • Fordeling i forhold til deltagelse på 
forældremøder i det nye skoleår. 

0. kl.: - Carsten 
1. kl.: - Amelia 
2. kl.: - Simon 
3. kl.: - Nina 
4. kl.: - Lone 
5. kl.: - Dorethe 
6. kl.: - AnneMette 

 

5.Årsberetning • Input til skolebestyrelsens årlige 
beretning. 

• Kommentarer til og drøftelse af 
indhold. 

Vi gennemgik Lones udkast til 
årsberetningen. Lone renskriver og 
udsender. 
 
 

Lone renskriver og udsender. 
 
 

6. Mødeplan 2023-24 • Gennemgang og godkendelse Mødeplan gennemgået og der var få 
justeringer. 
 
Mødet den 9. nov – flyttes til 8. nov. 
Mødet den 6. maj – flyttes til 7 maj. 
 
HH renskriver og udsender ny mødeplan. 
 

HH renskriver og udsender ny 
mødeplan. 

7. Sociale medier/Skærmfri 
skole 

• Opfølgning fra sidste møde 
• Udarbejde oplæg til 

klasserne/forældrerådene. 

Dette punkt udsættes til d. 22. august. 
Vigtigt at de kommende forældremøder 
holdes efter d. 22. august. 
 
HH og Lone laver udkast til oplæg. 

HH og Lone laver udkast til 
oplæg. 
 



 

 

 
8. 
Punkter til kommende møder 

 • Forskudte valg til skolebestyrelsen. 
• Lave princip omkring overgange.  

 

 

9. Eventuelt    
 
Næste bestyrelsesmøde:  22. aug. 2023 
Afbud til: HH  
 

Afbud fra:  
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